
L'oposici� de Banyoles no veu clara la compra de l'ÔAnna' per

l'Ajuntament

Junts per Banyoles q�estiona el fet que no s'hagi dut a terme un concurs ober t i ICV es

pregunta si la ciutat no t� altres inversions m�s urgents

El patr� banyol� Joan Corominas (a la dreta) i

l'empresari mallorqu� Josep Maria Bonet, el juny de

l'any passat, posant amb el catamar� que Corominas

havia venut a Bonet. Foto: R. E.

L'operaci� de compra de la barca Anna iniciada a corre-cuita per

l'Ajuntament, ha aixecat dubtes i cr�tiques en la major par t de

l'oposici� municipal. Si ja en el ple de la setmana passada Ðen qu�

es va donar llum verd a una modif icaci� del pressupost per poder

adquirir el catamar�Ð Junts per Banyoles va expressar la seva

disconformitat, ara ICV ha explicat les raons del seu no. ÒQuin �s el

motiu d'aquesta urg�ncia? Quina ser� la manera d'explotar la

barca? Quina responsabilitat legal tindr� l'Ajuntament un cop entri

en funcionament? Es pot permetre la ciutat una inversi� de 250.000

euros, preu estimat despr�s de les reparacions, condicionament,

tr�mits i transpor t?Ó, es pregunta el regidor ecosocialista Joan

Luengo, que tamb� considera que hi podria haver altres inversions

m�s urgents.

Per la seva banda, Junts per Banyoles dubta que Òs'ajusti a dretÓ fer una compra d'aquesta mena sense obrir un

concurs. ÒEstem parlant f inalment d'un cost elevat que s'allunya molt de l'adquisici� d'un b� moble de manera

directaÓ, va assenyalar en el ple el regidor Josep Vicens. Ò�s un tracte m�s semblant al que fan els privats que no

pas les administracions p�bliques, aix� d'ara et faig una paga i senyal i d'aqu� a tres mesos et pago la resta. En

realitat no hi ha cap m�s opci� que una adquisici� directa? S'ha estudiat? Ning� a l'Estat espanyol �s capa� de

competir per oferir una barca de caracter�stiques semblants i l'Ajuntament s'ha de veure obligat a comprar

aquesta barca? �s aquesta barca o cap barca?ÓL'�nic grup de l'oposici� que no ha criticat frontalment l'operaci�

�s la CUP. A l'hora de votar la modif icaci� dels pressupostos, els seus dos regidors es van abstenir.

L'Ajuntament ha donat una paga i senyal al propietari de l'Anna quan s'ha sabut que estava disposat a vendre-la.

L'equip de govern va haver d'actuar amb rapidesa Ðhan indicatÐ perqu� no es perd�s l'opor tunitat de tornar a

tenir una barca tur�stica a l'estany tenint en compte que els �ltims dos estius no ha estat possible.

L'anterior amo de l'Anna, el banyol� Joan Corominas, s'ha queixat que el consistori no li hagu�s fet cap ofer ta per

adquirir la barca quan es va jubilar. L'estiu passat Corominas la va vendre a un empresari mallorqu�, el mateix

que des de fa deu dies la t� emparaulada amb l'Ajuntament.
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